
  

Protokół Nr XXIX/2009
z dwudziestej dziewiątej zwyczajnej sesji Rady Gminy 

Janowiec Kościelny 
odbytej w dniu 30 grudnia 2009 roku w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy  w Janowcu Kościelnym 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 12.oo
Obrady sesji zakończono o godz. 14.30.

Podczas obrad sesji przed budynkiem wywieszono flagę narodową,

Zgodnie z art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym 
(Dz.U.  Nr  13,  poz.  74  ze  zm.)  Przewodniczący  Rady  Gminy  otworzył 
dwudziestą  dziewiątą  zwyczajną  sesję  Rady  Gminy 
Janowiec Kościelny i po powitaniu radnych, gości, oświadczył, iż zgodnie z 
listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec 
ustawowego  składu  Rady  wynoszącego  15  osób  stanowi  quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.
Lista obecnych radnych,  stanowi załączniki nr 1, 2  do protokołu.

Przewodniczący rady poinformował, iż zgodnie z art. 20 ust.5 ustawy o 
samorządzie gminnym został zobowiązany  do wprowadzenia do porządku 
obrad dzisiejszej sesji  projektu uchwały na wniosek Wójta, który wpłynął w 
ustawowym  terminie,  a  dotyczący  zatwierdzenia  Uchwały  Nr  XVIII/70/09 
Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna” z dnia 16 
grudnia  2009r  w  sprawie  zmiany  Statutu  Ekologicznego  Związku  Gmin 
„Działdowszczyzna” .
Zgodnie z ustawą Rada Gminy może wprowadzić zmiany do porządku obrad 
bezwzględną większością głosów.

Zatem przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  wprowadzeniem  dodatkowego  projektu  uchwały  do 
porządku obrad ?

– 14  za

Przewodniczący rady stwierdził, że proponowana zmianą do porządku obrad 
sesji została przyjęta bezwzględną większością głosów.

–

Ad  pkt.2.  Przewodniczący  Rady  przedstawił  porządek  obrad  ,  który  jest 



następujący:
 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracach Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza 

o wykonaniu uchwał Rady.
5.  Interpelacje i zapytań radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok,
2) zmiany uchwały budżetowej gminy Janowiec Kościelny na 2009 rok,
3)rocznego programu współpracy Gminy Janowiec Kościelny z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami działalności pożytku publicznego w 2010 roku,
4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz przeciwdziałania Narkomanii na  2010 rok,
5) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Janowiec Kościelny,
6) zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
7) zatwierdzenia Planu pracy Rady Gminy Janowiec Kościelny na 2010 rok,
8) zatwierdzenia Uchwały Nr XVIII/70/09 Zgromadzenia Ekologicznego   Związku Gmin 
„Działdowszczyzna” z dnia 16 grudnia 2009r w sprawie zmiany Statutu Ekologicznego 
Związku Gmin „Działdowszczyzna” .

7. Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Gminy:
- Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,
- Komisji Oświaty i Kultury.

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.
9. Wolne wnioski.

Ad.pkt.3.

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół  zgodnie  ze  Statutem  Gminy  był  przygotowany  trzy  dni  przed 
terminem  sesji  oraz  wyłożony  w  dniu  dzisiejszy  na  pół  godziny  przed 
rozpoczęciem sesji, zatem  każdy z radnych miał możliwość zapoznania się z 
jego treścią.
Zatem, czy są pytania odnośnie protokołu z poprzedniej sesji ?

Nikt nie zgłosił uwag.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował głosowanie.

Kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji ?

Ustawowy skład Rady Gminy - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych

Za przyjęciem protokołu - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów



Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został 
przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
Informacja  Wójta o pracach Wójta i Urzędu w okresie międzysesyjnym, a 
zwłaszcza o wykonaniu uchwały Rady. 

Wójt  Gminy Pani Danuta Puchalska przedłożyła informację nt. swojej 
działalności  w  okresie  międzysesyjnym  ,  oraz  o  wykonaniu  uchwał  Rady 
Gminy  – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu.

Rada Gminy jednogłośnie i bez uwag przyjęła powyższe sprawozdanie 
do akceptującej wiadomości.

Ad.pkt.5.
Zgłaszanie interpelacji   i zapytań radnych.

Radny Ambroziński  zwrócił  się z pytaniem, czy jest  prawdą, że Pani 
Wójt nie chce podpisać umowy dzierżawy na na lokal użytkowy przeznaczony 
do  prowadzenia  działalności  gospodarczej  w  zakresie  usług 
weterynaryjnych  ?  Dotychczasowy  najemca  Pan  Pilawski  zrezygnował  z 
prowadzenia  działalności  gospodarczej,  a  tym  samym   z  najmu 
przedmiotowego lokalu.

 Radna  Lipińska  zasugerowała  potrzebę  wystosowania  prośby  do 
Dyrektora Banku Spółdzielczego w Nidzicy o zamontowanie bankomatu przy 
Filii Banku Spółdzielczego w Janowcu Kościelnym. 

Ad.pkt.6.
Rozpatrzenie projektów uchwał.
Pierwsza uchwała dotyczy  podjęcia uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 
2010.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  zgodnie  z  procedurą  uchwalania 
budżetu  należy  zrealizować  kilka  punktów,  aby  można  podjąć  stosowna 
uchwałę.
Pierwszy z nich to:
Przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.
O  zabranie  głosu  przewodniczący  rady  poprosił  skarbnika  gminy  Panią 
Elżbietę Wiśniewską, która w imieniu Pani Wójt przedstawi projekt uchwały 
budżetowej wraz z uzasadnieniem.

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.



Radny Zbigniew Ambroziński poprosił o wyjaśnienie, czy przedłożony 
projekt  uchwały  zawiera  wszystkie  zmiany,  które  były  przedstawione 
komisjom i uzyskały ich pełna akceptację, czyli  zmiany w dziale Oświata i 
Wychowanie i środki finansowe na dotację dla Klubu Sportowego ORZEŁ ?

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że projekt uchwały zawiera tylko te zmiany, 
które zostały wprowadzone w formie autopoprawki do projektu budżetu.

Po  zapewnieniu  Pani  Skarbnik  przewodniczący  Rady  przystąpił  do 
dalszej procedury.

Drugi  punkt  procedury  uchwalania  budżetu  to  przedstawienie  opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej.  

W/w opinię przedstawiła skarbnik gminy, która stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.

Trzeci  punkt  uchwalania  budżetu  dotyczy  przedstawienia  opinii  stałych 
komisji Rady Gminy.
Przewodniczący Rady poinformował , że Obydwie stałe Komisje Rady Gminy 
bardzo dokładnie zajmowały się projektem uchwały budżetowej Analizowano 
zarówno dochody jak i wydatki budżetu gminy na rok 2010.
Na  wniosek  Pani  Wójt  Komisje  przyjęły  poprawki  do  projektu  uchwały  w 
dziale 801 „Oświata i Wychowanie”, pomniejszając wydatki we wskazanych 
paragrafach  oraz  w  dziale  926  „Kultura  i  Sport”  zaplanowano  dotację  w 
kwocie 30 tys. zł dla Klubu Sportowego „ORZEŁ”.
Komisje stałe Rady pozytywnie oceniły budżet gminy na rok 2010, przyjmując 
uchwałę  większością  głosów,  uwzględniając  proponowane  zmiany, 
przyjmując projekt uchwały większością głosów. 
Zatem  opinie  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  oraz  Komisji 
Oświaty i Kultury są pozytywne, a przygotowany projekt uchwały uwzględnia 
omówione zmiany. 

Czwarty punkt procedury to odczytanie wniosków Komisji   uwzględnionych 
przez Wójta Gminy w projekcie uchwały budżetowej.
Pani  Wójt  w  projekcie  uchwały  ujęła  wszystkie  omówione  wspólnie  z 
komisjami zmiany, a zatem uwzględniła wszystkie wnioski.

Piaty  punkt  procedury  dotyczy  odczytania  winsoków  Komisji  nie 
uwzględnionych przez Wójta Gminy w projekcie uchwały budżetowej.
Wszystkie wnioski uwzględniono, zatem ten punkt nie ma zastosowania.

Szósty punkt procedury dotyczy przedstawienia stanowiska Wójta Gminy w 
sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie.
O zabranie głosu przewodniczący rady poprosił wójta gminy.



Pani Wójt  przedstawiła stanowisko w sprawie opinii  Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  w  Olsztynie,  które  stanowi  stanowi  załącznik  nr  5  do 
niniejszego protokołu.

Siódmy  punkt  procedury  uchwalania  budżetu  to  debata  nad  projektem 
uchwały budżetowej.

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym punkcie.

Zatem  punkt  siódmy  –  ustosunkowanie  się  wójta  gminy  do  dyskusji  nad 
budżetem – nie ma zastosowania.

Punkt dziewiąty to głosowanie uchwały budżetowej. W związku z tym, iż nie 
wniesiono  żadnych  autopoprawek,  więc  projekt  uchwały  pozostaje  w 
brzmieniu, jak przedstawiła skarbnik gminy w punkcie pierwszym procedury.

Zatem, przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie budżetu gminy na 2010 rok ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 10 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  4 głosy

Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  –  10  głosami  „za”,  5  głosach 
„wstrzymujących  się”   podjęła  uchwałę  Nr  XXIX/169/09  w  sprawie 
„ uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok” która stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.

Drugi projekt  uchwały dotyczy zmiany uchwały budżetowej gminy Janowiec 
Kościelny na 2009 rok.
O przedstawienie projektu uchwały przewodniczący rady poprosił skarbnika 
gminy Panią Elżbietę Wiśniewską. 

Skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały wraz z załącznikami.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 



gminy Janowiec Kościelny na 2009 rok ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 10 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  4 głosy

Rada Gminy w obecności  14 radnych  –  10 głosami  „za”,  przy 4  głosach 
„wstrzymujących się”   podjęła uchwałę Nr XXIX/170/09 w sprawie „ zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Janowiec Kościelny na 2009 rok” która stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Trzeci  projekt  uchwały  dotyczy  rocznego  programu  współpracy  Gminy 
Janowiec Kościelny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2010 roku.
Jest to obowiązek ustawowy corocznego ustalania programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi.
Projekt uchwały omawiany był na obu komisjach i uzyskał pełną akceptację.

O  przedstawienie  projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
wiceprzewodnicząca rady Panią Ryszardę Lipińską.

Wiceprzewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  rocznego  programu 
współpracy Gminy Janowiec Kościelny z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2010 
roku ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”,   podjęła uchwałę Nr 



XXIX/171/09  w  sprawie  „rocznego  programu  współpracy  Gminy  Janowiec 
Kościelny  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2010 roku ? ” która stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Czwarty projekt uchwały dotyczy przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii 
na 2010 rok.
Jest  to  ustawowy  obowiązek  uchwalania  Gminnego  Programu,  w  którym 
określone są zasady realizacji  zadań gminy w zakresie zwalczania zjawisk 
patologicznych i preliminarza wydatków na ten cel.
Projekt  uchwały  był  omawiany  na  obu  komisjach  Rady  i  uzyskał  pełną 
akceptację.
O  przedstawienie  projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
wiceprzewodniczącą Panią Ryszardę Lipińską.

Wiceprzewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały.

Następnie przewodniczący  rady zaproponował głosowanie.

Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w/s  przyjęcia  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania 
Narkomanii na 2010 rok ? 
 

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -  0 głosów
Wstrzymało się od głosu -  0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”,   podjęła uchwałę Nr 
XXIX/172/09  w  sprawie  „  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania  Narkomanii 
na 2010 rok  ” która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Piaty projekt uchwały dotyczy rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Janowiec Kościelny.

Przewodniczący rady zaznaczył, że skarga Państwa Kolankowskich nie 
może by uwzględniona,  ponieważ podczas realizacji  projektu  pt.  „Budowa 
wodociągu  Jabłonowo”  nie  pozwolono  wejść  z  robotami  na  działkę 
zabudowaną ( działkę gminną) ,  i  w konsekwencji  wybudowanie przyłącza 
wodociągowego  do  budynku  mieszkalnego,  w  którym  zamieszkiwali  i 



zamieszkują  nadal.  Z  tego  faktu  w  obecności  kierownika  budowy 
sporządzono  notatkę  służbową  z  datą  11.08.1999r,  którą  przedstawiono 
ówczesnemu  Zarządowi  Gminy.  Nie  chcąc  zaogniać  i  tak  nabrzmiałej 
atmosfery, Zarząd odstąpił od trasy  wodociągu i skierował wodociąg innym 
szlakiem  .  Wykonano  w  tym  celu  projekt  zamienny  (  na  inną  trasę),  co 
znacznie utrudniło w gminie rozliczenie się z projektu.
Mieszkanie zajęte przez rodzinę Kolankowskich nie ma wody  bieżącej od 
początku  zbudowania  tam  wodociągu  gminnego.  Nie  jest  to  jednak  wina 
gminy, ani ówczesnego zarządu Gminy, ani obecnego Wójta. Nie ma ponadto 
żadnych  przeciw  skazań,  aby  tę  wodę   doprowadzić  do  przedmiotowego 
budynku  –  gmina  musiałaby  mieć  w  swoim  budżecie  określone  środki 
finansowe.  Obecnie ze względu na brak środków finansowych na ten cel, 
zadanie nie może być zrealizowane. 

Jako  pierwszy   w  dyskusji   głos  zabrał  radny Bogdan  Tański,  który 
uważa,  że  przewodniczący rady przedstawił  złe  uzasadnienie  do  projektu 
uchwały,  gdyż  powinien  ustosunkować  się  do  skargi  i  zarzutów  Państwa 
Kolankowskich  jakie  skierowali  w  skardze  na  wójta  gminy  do  Urzędu 
Marszałkowskiego.

Radny Rogalski podkreślił, że w gminie Janowiec Kościelny jest jeszcze 
jedna miejscowość i kilka kolonii , które nie mają podłączenia do wodociągu 
gminnego i tam w pierwszej kolejności należy skierować środki finansowe na 
realizację  inwestycji.  Państwo  Kolankowscy  mieli  możliwość  podłączenia 
nieruchomości 10 lat temu i nie skorzystali z tej oferty.

W  nawiązaniu  do  wypowiedzi  radnego  Rogalskiego,  radny  Tański 
przypomniał, iż nie była i nie jest to nieruchomość Państwa Kolankowskich, 
tylko  własność  komunalna.  Dziwi  się  bardzo  na  jakiej  podstawie  zawarto 
umowę cywilno-prawną z P. Kolankowskimi  - z osobami nie mającymi prawa 
do władania nieruchomością.
Uważa,  że  w  trakcie  budowy  wodociągu  gmina  powinna  podłączyć  i 
doprowadzić sieć do własnej nieruchomości. 

Radny Ambroziński zwrócił się o opinię radcy prawnego w tej sprawie.

Radca prawny wyjaśniła, iż umowa powinna być zawarta z właścicielem 
nieruchomości.

W dyskusji głos zabrała Pani Wójt, która potwierdziła, że w wielokrotnie 
w rozmowach z Panią Kolankowską proponowała rozłożenie kwoty 1.500 zł 
na dogodne raty, z czego skarżący nie skorzystali. Jednocześnie podkreśliła, 
że  podłączenie  tej  nieruchomości  w  tej  chwili  wiąże  się  z  dodatkowymi 
środkami w budżecie gminy, co może się odbić tylko kosztem pozbawienia 
wodociągu dla Zabłocia lub kolonii.



Po  dyskusji  przewodniczący  rady  poprosił  wiceprzewodniczącą  Panią 
Ryszardę Lipińską o przedstawienie projektu uchwały.

Wiceprzewodnicząca przedstawiła projekt uchwały.

Następnie przewodniczący rady zaproponował głosowanie.
W  tym  momencie  sesję  opuścił  radny  Piotr  Rogalski  pomniejszając  ilość 
członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 13 osób.

Kto jest za podjęciem uchwały w/s rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Janowiec Kościelny ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 13 radnych 

Za podjęciem uchwały - 8 głosów
Przeciw - 3 głosy
Wstrzymało się od głosu - 2 głosy

Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych  –  8  głosami  „za”,przy  3  głosach 
„przeciw”  i  2  głosach  „  wstrzymujących  się”     podjęła  uchwałę  Nr 
XXIX/173/09 w sprawie „  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Janowiec Kościelny  ” która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

W tym momencie na salę obrad przybył radny Piotr Rogalski. Aktualna ilość 
radnych biorących udział w posiedzeniu – 14.

Szósty  projekt  uchwały  dotyczy  zatwierdzenia  Planu  pracy  Komisji 
Rewizyjnej.
Projekt uchwały omawiany był na obu komisjach i uzyskał pełną akceptację.
O przedstawienie projektu uchwały przewodniczący rady poprosił Panią Ewę 
Szczepkowską – przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt uchwały.

Radny Ambroziński wnioskuje o wprowadzenie zmiany w Planie pracy 
Komisji  Rewizyjnej w zał. nr 1 pkt 5 poprzez wykreślenie słów „ za zgodą 
przewodniczącego  rady  gminy  „  i   zastąpieniem nowym brzmieniem „  za 
zgodą rady gminy” , celem dostosowania z zapisem w Statucie Gminy.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.



Kto  jest  za  wprowadzeniem  zmiany  w  załączniku  nr  1  do  projektu 
uchwały w pkt. 5 poprzez zastąpienie zapisu „za zgodą Przewodniczącego 
Rady  nowym brzmieniem „ za zgodą Rady Gminy „ ?

– 14 głosów za
Następnie  przewodniczący rady  zaproponował  głosowanie  nad projektem 
uchwały z wraz z przegłosowaną poprawką.

Kto jest  za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu pracy 
Komisji Rewizyjnej ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw - 0 głosów
Wstrzymało się od głosu - 0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 
XXIX/174/09 w sprawie „  zatwierdzenia Planu pracy Komisji  Rewizyjnej  ” 
która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Siódmy  projekt  uchwały  dotyczy  zatwierdzenia  Planu  pracy  Rady  Gminy 
Janowiec Kościelny na 2010 rok.
Projekt ten był omawiany na komisjach rady i uzyskał pełną akceptację.
O  przedstawienie  projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
wiceprzewodniczącą rady Panią Ryszardę Lipińską.

Wiceprzewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący rady zaproponował głosowanie.

Kto jest  za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu pracy 
Rady Gminy na 2010 rok ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw - 0 głosów
Wstrzymało się od głosu - 0 głosów



Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 
XXIX/175/09 w sprawie „  zatwierdzenia Planu pracy Rady Gminy na 2010 
rok  ” która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczy  zatwierdzenia  Uchwały  Nr  XVIII/70/09 
Zgromadzenia  Ekologicznego Związku Gmin „ Działdowszczyzna” z dnia 16 
grudnia  2009r.,  w  sprawie  zmiany  Statutu  Ekologicznego  Związku  Gmin 
„Działdowszczyzna” .

Przewodniczący  rady  poinformował,  iż  dopiero  18  grudnia  br.  wpłynął 
wniosek  o  podjęcie  przedmiotowej  uchwały,  czyli  po  wysłaniu  materiałów 
sesyjnych.  W związku z tym, iż jest  to uchwała  organizacyjna, dotycząca 
przyjęcia do Związku nowych członków tj.  gminy Nidzica i  gminy Janowo, 
należy ją wprowadzić do dzisiejszego porządku obrad.

O  przedstawienie  projektu  uchwały  przewodniczący  rady  poprosił 
wiceprzewodniczącą rady Panią Ryszardę Lipińską.

Wiceprzewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie.

Kto jest  za  podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia Uchwały Nr 
XVIII/70/09   Zgromadzenia   Ekologicznego  Związku  Gmin 
„  Działdowszczyzna”  z  dnia  16 grudnia  2009r.,  w  sprawie  zmiany Statutu 
Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna”  ?

Ustawowy skład rady - 15 radnych
Obecnych podczas głosowania - 14 radnych 

Za podjęciem uchwały - 14 głosów
Przeciw -   0 głosów
Wstrzymało się od głosu -   0 głosów

Rada Gminy w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 
XXIX/176/09  w  sprawie  „  zatwierdzenia  Uchwały  Nr  XVIII/70/09 
Zgromadzenia  Ekologicznego Związku Gmin „ Działdowszczyzna” z dnia 16 
grudnia  2009r.,  w  sprawie  zmiany  Statutu  Ekologicznego  Związku  Gmin 
„Działdowszczyzna” , która stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Kolejny  punkt  porządku  obrad  dotyczy przedłożenia  planów pracy stałych 
Komisji Rady Gminy.
Zgodnie  ze  Statutem  Gminy  -  §  63  –  Komisje  stałe  działają  zgodnie  z 



rocznym planem pracy przedłożonym Radzie. Rada może nakazać Komisjom 
dokonanie w planie pracy stosownych zmian.
Plany pracy były omawiane na Komisjach i nie było uwag.

Przewodniczący  rady  o  przedstawienie  planu  pracy  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego i  Budżetu na 2010 rok poprosił  przewodniczącego Komisji 
Pana Andrzeja Szczepkowskiego. 

Rada  Gminy  przyjęła  powyższy  plan  pracy  bez  uwag  i  stanowi 
załącznik Nr 14  do niniejszego protokołu.

Przewodniczący rady o przedstawienie planu pracy Komisji Oświaty i Kultury 
na 2010 rok poprosił przewodniczącego Komisji Pana Piotra Rogalskiego. 

Rada  Gminy  przyjęła  powyższy  plan  pracy  bez  uwag  i  stanowi 
załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.8
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.

Ustosunkowując  się  do  pytania  radnego  Ambrozińskiego  w/s 
podpisania  umowy  dzierżawy  na  lokal  użytkowy   przeznaczony  do 
prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie usług weterynaryjnych dla 
nowego  lekarza  weterynarii  ,  Pani  Wójt  wyjaśniła,  iż   Pan  Pilawski 
wyrejestrował   działalność  gospodarczą   z  dniem 31  grudnia  br.  ,a   tym 
samym zrzekł się z dzierżawy tego lokalu. Nowy lekarz złożył tylko wniosek o 
wynajem  lokalu  nie  załączając  dokumentów  potwierdzających,  że  lokal 
będzie  przeznaczony  w  dalszym  ciągu  na  prowadzenie  działalności 
weterynaryjnej. Z chwilą uzupełnienia wniosku podejmie stosowną decyzje w 
tej sprawie. 

Odnośnie  zamontowania  bankomatu  przy  Banku  Spółdzielczym  w 
Janowcu Kościelnym, Pani wójt wyjaśniła, iż rozmawiała z Dyrektorem BS w 
tej  sprawie  i  prawdopodobnie przy wykonywaniu modernizacji  budynku na 
zewnątrz, rozważy możliwość ustawienia bankomatu. 

Ad.pkt.9
Wolne wnioski.

W punkcie  tym głos  zabrała  Pani  Jadwiga  Komorowska – kierownik 
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Janowcu  Kościelnym,  która 
poinformowała,  że  program  „Pomoc  państwa  w  zakresie  dożywiania 
realizowany na podstawie ustawy z dnia 29.XII.2005r będzie kontynuowany w 
następnych latach tj. 2010-2013.



W ramach tego Programu gmina otrzymuje dotację w wysokości prawie 80% 
kosztów realizacji programu. W roku  bieżącym jest to kwota 126.000 zł. 
Z  dożywiania  skorzystały  głównie  dzieci,  tj.  w  Zespole  Szkół  w  Janowcu 
Kościelnym – 320 uczniów, w Szkole Podstawowej w Waśniewie-Grabowie – 
115  uczniów,  w  pozostałych  szkołach  –  40  uczniów.  Z  dożywiania  mogą 
skorzystać w naszej  gminie dzieci  z  rodzin,  w których dochód własny nie 
przekracza 200% kryterium tj. 702 zł/1 osobę. 

Pani kierownik zaapelowała do radnych, sołtysów  o przypomnienie w 
swoich środowiskach o obowiązku składania wniosków wraz z dokumentami 
do GOPS w celu kontynuacji dożywiania w szkołach.
Następnie Pani kierownik zaznaczyła, iż okres zimowy, to okres szczególnie 
trudny dla osób starszych, niepełnosprawnych, jak też rodzin słabszych, w 
których są  dzieci. Dlatego też zwróciła się z prośbą  o zainteresowanie się 
sąsiadami  bliskimi lub tymi dalszymi na koloniach. Może potrzebują pomocy 
i  wcale  nie  musi  chodzić  o  pomoc  finansową.  Każda  informacja  dla 
pracownika socjalnego GOPS będzie rozpatrywana.

Pani  Kierownik  GOPS  poinformowała  również,  że   Fundacja  „ITAJ” 
otwiera  Środowiskowy  Dom  Samopomocy   „POBOŻE”  w  Szczepkowie 
Borowym.  Oficjalne  otwarcie  odbędzie  się  4  stycznia  2010  roku.  Z  usług 
Środowiskowego  Domu  Samopomocy  mogą  korzystać  wszystkie  osoby 
mające  orzeczenie  o  stopniu  niepełnosprawności.  Przebywanie  w 
Środowiskowym Domu Samopomocy jest  nieodpłatne.  Fundacja  zapewnia 
również  transport  osób  do  Ośrodka.   Aby  zostać  pensjonariuszem S.D.S 
należy  złożyć  wniosek  wraz  z  dokumentacja  do  pracownika  socjalnego 
GOPS, który wyda decyzje kierującą osobę  do S.D.S.

Na zakończenie Pani Kierownika złożyła  wszystkim obecnym na sesji 
życzenia z okazji kończącego się 2009 roku i nadchodzącego 2010. 

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  Pan  Wrzeszczyński 
poinformował  obecnych,  że  Starosta  Nidzicki  ogłosił  przetarg  ustny 
nieograniczony na sprzedaż  lokali po byłym Posterunku Policji w Janowcu 
Kościelnym . Cena wywoławcza nieruchomości 56.200 zł. Przetarg odbędzie 
się 21 stycznia 2010r o godz. 10.oo w Starostwie Powiatowym.     

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  sesji,  przewodniczący  radny 
podziękował  wszystkim  za  przybycie,  za  owocne  obrady  i  zamknął 
dwudziestą dziewiątą sesję Rady Gminy w Janowcu Kościelnym.

Przewodniczący  rady  gminy  złożył  wszystkim  obecnym  życzenia 
noworoczne i zaprosił na spotkanie opłatkowe. 

    protokołowała  przewodniczył
Barbara Szatkowska Tadeusz Jurkiewicz




